
Schriftelijke vragen fractie Burgerbelangen Dinkelland inzake Wyllandrie 

 

 

Bij deze een aantal vragen van Burgerbelangen Dinkelland aan het college op basis art.39 

welke wij graag beantwoord zouden willen zien. 

 

1. Het is goed dat u de pers informeert en dat hierdoor onze inwoners op de hoogte worden 

gehouden van hetgeen in onze mooie gemeente geschiedt. 

Echter waarom worden de raads- en commissieleden telkens weer geconfronteerd met het 

feit dat zij dit uit de krant moeten lezen? 

 

2.Wat verstaat het college uit actieve informatieverplichting richting Raad? 

 

3.Wij, Burgerbelangen Dinkelland hebben veelvuldig aandacht gevraagd voor dit onderwerp 

maat telkens moesten wij horen” wij staan sterk”, de gebouwen staan aan elkaar vast.(wij 

hebben overigens zelf geconstateerd dat dit niet het geval is. 

Op papier wel maar in realiteit niet! 

 

4.Waarom is er tijdens de bouw niet gecontroleerd of dit wel of niet het geval is? 

 

5.Was u als college gedurende de bouwfase er van op de hoogte van het feit dat er niet aan 

elkaar gebouwd werd? 

 

6.Hoe gaat u nu daadwerkelijk verder? 

 

7. Gaat u nu handhavend optreden? 

 

8. Kunt u aangeven wat de gevolgen zijn voor beide partijen in deze kwestie? 

 

9. Zijn er door het college ooit gesprekken gevoerd met beide belanghebbenden om uit de 

impasse te geraken? 

Zo ja, wat waren de uitkomsten van het gesprek(ken)? 


